
 

 Møteprotokoll 

 
Utval: Administrasjonsutvalet 
Møtestad: Sunnhordland, 4. etasje, Fylkeshuset 
Dato: 07.09.2017 
Tidspunkt: 12:00 – 13:00 

 
Følgjande faste medlemmer møtte: 
 
Namn Funksjon Representerer 
Pål Kårbø Leiar FL KRF/SP 
Roald Kvamme Medlem A 
Silja Ekeland Bjørkly Medlem H 
Silje Hjemdal Medlem FRP 
Tore Johannessen Medlem LO-K    
Tore Andersen Medlem YS-K 
Benedicte S Meyer Medlem UNIO 
Marius Kjørmo Medlem AKAD 

 
Følgjande medlemmer hadde meldt forfall: 
 
Namn Funksjon Representerer 
Atle Kjosås Medlem AKAD 
Anne Gine Hestetun Nestleiar A 

 
Følgjande varamedlemmer møtte: 
 
Namn Møtte for Representerer 
Kari Sørensen Bernardini Anne Gine Hestetun A 
Marius Kjørmo                                        Atle Kjosås                                        AKAD 

 
Merknader 

 

 
Frå administrasjonen møtte: 
 
Namn Stilling 
Ingrid Holm Svendsen Fylkesdirektør økonomi og organisasjon 
Johan J. Meyer HR-sjef 
Frode Mannsåker HR-leiar 
Karstein Oen Seniorrådgjevar HR 
Bertil Søfteland Leiar fylkessekretariatet/sekretær 

 
  



Sakliste 

Utvals- 
saknr 

Innhald Arkiv- 
saknr 

U.Off. 

PS 16/17 Godkjenning av møteinnkalling   

PS 17/17 Godkjenning av møtebok forrige møte   

PS 18/17 Referatsaker (meldingar)   

RS 6/17 Lokal lønsdanning i Hordaland fylkeskommune 2017/4277  

RS 7/17 Tilrettelegging for arbeidstreningsplassar i Hordaland 
fylkeskommune 

2017/365  

RS 8/17 Sjukefråvær HFK 2. kvartal 2017 - førebels notat 2014/12154  

PS 19/17 Ymse   
     
 
 

PS 16/17 Godkjenning av møteinnkalling 

Saksprotokoll i Administrasjonsutvalet - 07.09.2017  
 
Vedtak 
 
Møteinnkallinga vart godkjendt. 

PS 17/17 Godkjenning av møtebok forrige møte 

Saksprotokoll i Administrasjonsutvalet - 07.09.2017  
 
Vedtak 
 
Administrasjonsutvalet godkjenner møteprotokoll frå møte 18.05.17. 

PS 18/17 Referatsaker (meldingar) 

Saksprotokoll i Administrasjonsutvalet - 07.09.2017  
 
RS 6/17 Lokal lønsdanning i Hordaland fylkeskommune 
Kårbø stilte spørsmål om årslønnsveksten. Administrasjon ved Meyer og Holm Svendsen svarte. 
Johannessen stilte spørsmål om lengre periode for samanlikning. Administrasjon svarte. 
Andersen stilte spørsmål om forholdet mellom rådgjevar / spesialrådgjevar og seniorrådgjevar. 
Administrasjonen ved Meyer svarte. 
Kvamme stilte spørsmål om lønnsforskjeller mellom kapitler. Administrasjonen svarte. 
Johannessen stilte spørsmål ift tannhelsesekretær. Administrasjonen ved Oen svarte. 
 
RS 7/17 Tilrettelegging for arbeidstreningsplasser i Hordaland fylkeskommune 
Bjørkly stilte spørsmål om hvor i organisasjonen de vil bli plassert, finansieringen og om man har vurdert 
andre former for tilrettelegging. Administrasjonen ved Holm Svendsen svarte. 
B. Meyer stilte spørsmål om arbeidstreningsplasser i skolene – vikariat. Administrasjonen ved Holm 
Svendsen svarte. 
Kvamme stilte spørsmål om fylkeskommunen vil skaffe praksisplass for dem som er på attføring. 
Administrasjonen ved Holm Svendsen svarte. 
Johannessen stilte spørsmål om hvor lenge arbeidstreningsplassene vil vare for den enkelte. 
Administrasjonen ved Holm Svendsen svarte. 
 
RS 8/17 Sjukefråvær HFK 2. kvartal 2017 – førebels notat 
Administrasjonen ved Mannsåker la fram nytt notat etter avtale med leiar.  
Johannessen stilte spørsmål til statistikken knyttet til skule og pedagoger. Administrasjonen ved 
Mannsåker svarte.  



 
Vedtak 
 
Referatsakene vart teken til orientering.  

RS 6/17 Lokal lønsdanning i Hordaland fylkeskommune 

RS 7/17 Tilrettelegging for arbeidstreningsplassar i Hordaland fylkeskommune 

RS 8/17 Sjukefråvær HFK 2. kvartal 2017 - førebels notat 

PS 19/17 Ymse 

Saksprotokoll i Administrasjonsutvalet - 07.09.2017  
Ønskje om at det vert protokollert at det skal være oppnemnd to varamedlem for kvar organisasjon.   
 
Vedtak 
 
YS-K, LO-K, AKAD og UNIO kan kvar oppnemne to varamedlem for sitt faste medlem i 
administrasjonsutvalet. 
 


